

ГАРАНТИЙНЫЙ ТАЛОН

Гарантийные обязательства распространяются на кухонную мойку и комплектующие с даты покупки и действуют при условии правильного заполнения гарантийного талона.

Сохраняйте гарантийный талон на протяжении всего срока гарантийных обязательств. Гарантийное обслуживание производится при наличии документов, подтверждающих приобретение изделия.

Изготовитель гарантирует, что на момент покупки изделие является полностью укомплектованным и соответствует стандартам качества. Изделие бесплатно заменяется только в случае обнаружении дефектов производственного характера и надлежащего ухода за мойкой.

Гарантия на коррозионную стойкость изделия - 5 лет со дня продажи

Гарантия на устойчивость PVD-покрытия - 2 года.

Гарантия на сливную арматуру и аксессуары к мойке (дозатор и коландер) - 6 месяцев

Дата продажи _____

Модель изделия, артикул _____

Печать ОТК

Продавец _____

**Подпись и
печать
продавца** _____

Претензий по комплектности и внешнему виду не имею, с условиями предоставления гарантии, правилами монтажа, эксплуатации и ухода ознакомлен(а)

**Подпись покупателя
(с расшифровкой)** _____

WARRANTY CARD

The warranty applies to a kitchen sink and accessories since the date of purchase and are valid provided that the warranty card is filled in correctly.

Keep the warranty card throughout the entire warranty period. Warranty service is provided if there are documents confirming the purchase of the product.

The manufacturer guarantees that at the time of purchase the product is complete and meets quality standards. The product will be replaced free of charge only in the event of manufacturing defects and proper washing care of a sink.

Corrosion resistance of the product is guaranteed for 5 years since the date of sale.

The guarantee for the durability of the PVD coating makes 2 years.

Warranty for drain fittings and sink accessories (dispenser and colander) makes up 6 months.

Date of sale _____

Product model, article _____

Quality control seal



Seller _____

**Seller's
signature
and stamp** _____

There are no complaints about the completeness and appearance, I have read the terms of the warranty, installation, operation and maintenance rules

**Buyer's signature
(with decryption)** _____